
Referat – 12. december 2022 

1. Godkendelse af referat 14.12.2022 

Godkendt af bestyrelsen (dagsorden med) 

2. Fibia opfølgning 

Martin svarer stadig at vi skal betale vores antennebidrag på 169,-.  

Vi spørger Martin igen om hvad aftalen indeholder, bl.a. om vi kan opsige afdelingens abonnement 

hos Fibia.  

3. Servicekontrakt 

Beboerhenvendelser: bedre formulering, hvis man kun skal bruge beboer-app´en. Man skal kunne 

henvende sig til beboerservice og ikke Thomas, hvis app´en ikke virker. Vi ønsker regelmæssige 

statusrapporter fra Martin. Bestyrelsen søger for at der kommer punkter af inspektørens 

indkaldelse og drøftelse af DV-planen. Vi indkalder Martin til næste bestyrelsesmøde. 

4. Ægkastning i afdelingen 

Klager over ægkastning på dør og vinduer. Det er sket flere steder og også på Thomas dør. Vi har 

underrettet driften om problemet. 

5. Referat fra aktivitetsudvalget – planlagte arrangementer. Ekstra medlemmer. 

Trine Jacobsen er med i aktivitetetsudvalget som et ekstra medlem.  

6. Fælleshus 

Punkt flyttes til næste møde den 9. januar 2023. 

7. Eventuelt 

Indkøb af hylde til vaskeriet til ’bytte’, skal Driften søge for. 

Camilla efterlyser en varmeblæser/ventilator som hun har efterladt i svenskerhuset- den er ikke 

fundet og Camilla er blevet underrettet. 

Joan har sammen med Arne fået opgaven at hejse Dannebrog hvis det ønskes. 

Maj skal oplæres til at arbejde med hjemmesiden og sms’er sammen med Arne. 

 

 


